
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 18. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 31
Det fremgår af svarene på spørgsmål nr. 377 og spørgsmål nr. 424 fra folke-
tingsåret 2010-11, 1. samling, at læger på sygehuse i vidt omfang ikke har an-
vendt den Personlige Elektroniske Medicinprofil (PEM) bl.a. på grund af kra-
vet om digital signatur.
a)Kan ministeren oplyse hvilke andre grunde - end bl.a. kravet om den digitale
signatur- , der er til, at læger på sygehuse stort set ikke har anvendt den Per-
sonlige Elektroniske Medicinprofil (PEM) siden 2004.
b)Ministeren bedes endvidere oplyse, om ministeriet på noget tidspunkt har
stillet krav om anvendelse af digital signatur som forudsætning for at læger på
sygehuse kan få adgang til den Personlige Elektroniske Medicinprofil (PEM).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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